Pets in Great Britain

There are a lot of places of interest in London. They are all worth seeing. On the north side of Trafalgar Square stands one of the world’s greatest art galleries. The National Gallery represents all schools of Western painting from the Italian Primitives to the early 20th century. Portraits by Reynolds and Gainsborough can be seen here. 

Since the time of William the Conqueror the Tower of London has served as a fortress, a royal residence, treasury, mint and prison. Here many people were imprisoned and beheaded. Now it’s a museum. There is a legend about the Tower. It says that the Tower will fall if it loses its ravens. So the birds are carefully guarded. 

St. Paul’s Cathedral is the largest and the most magnificent church of the city. The High Altar forms a memorial to those who died in the two World Wars. 

The Victoria and Albert Museum represents the finest examples of the applied and decorative arts of all kinds. It has collections of furniture, jewellery, costumes, musical instruments and metalwork. 

The Barbican centre was opened by the Queen in 1982. It includes a concert hall, the home of the London Symphony Orchestra, two theatres, three cinemas and an art gallery. 

Trafalgar Square is famous for its pigeons, demonstrations and New Year revelries. 

Whitehall contains many government offices. Downing street at number 10 contains the Prime Minister’s residence. Fleet Street is famous for its newspapers’ offices and agencies. 

Piccadilly Circus is one of London’s busiest road-junctions. It’s always full of cars, people as there are many theatres, shops and restaurants there. The statue of Eros is in the middle of Piccadilly. 

One of the beautiful things in London is Madame Tussaud’s museum. It represents wax figures of the famous and infamous people of the past and present. The Chamber of Horrors is of particular interest. Company and the Royal Ballet. Many famous singers song here several times. For example: Caruso, the great Russian Shalyapin and so on. 

Перевод текста: Pets in Great Britain 

Есть много достопримечательностей в Лондоне. Они все достойны внимания. На северной стороне Квадрата Trafalgar выдерживает одну из всемирных самых больших художественных галерей. Национальная Галерея представляет все школы Западной живописи от итальянских Примитивов до начала 20-ого столетия. Портреты Reynolds и Gainsborough могут быть замечены здесь. 

Со времени Уильяма Завоеватель Башня Лондона служила крепостью, королевским местом жительства, казначейством, монетным двором и тюрьмой. Здесь много людей были заключены в тюрьму и казнены. Теперь это - музей. Есть легенда о Башне. Это говорит, что Башня упадет, если это потеряет ее вороны. Таким образом птицы тщательно охраняются. 

Собор Святого Павла является наибольшим и самая великолепная церковь города. Главный престол формирует мемориал тем, кто умер в этих двух Мировых войнах. 

Музей Виктории и Альберта представляет самые прекрасные примеры прикладных и декоративных искусств всех видов. Это имеет собрания мебели, драгоценностей, костюмов, музыкальных инструментов и металлоконструкции. 

Центр Барбакана был открыт Королевой в 1982. Это включает концертный зал, дом Лондонского Оркестра Симфонии, двух театров, трех кино и художественной галереи. 

Квадрат Trafalgar известен его голубями, демонстрациями и Новогодними кутежами. 

Уайтхолл содержит много правительственных учреждений. Даунинг-стрит в номер 10 содержит место жительства Премьер-министра. Быстроходная Улица известна офисами ее газет и агентствами. 

Цирк Piccadilly - одно из самых занятых дорожных соединений Лондона. Это всегда полно автомобилей, люди, поскольку есть много театров, магазины и рестораны там. Статуя Эроса находится в середине Piccadilly. 

Одна из красивых вещей в Лондоне - музей Мадам Тассод. Это представляет фигуры воска известных и позорных людей прошлого и настоящего. Палата Ужасов особенно интересна. Компания и Королевский Балет. Много известных песен певцов здесь несколько раз. Например: Caruso, большой российский Shalyapin и так далее.

